
 
 

 
 

Αθήνα, 3 Νοεμβρίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «11 Χρόνια μετά την εν ψυχρώ δολοφονία του Γιώργου 

Φουντούλη και του Μανώλη Καπελώνη οι δράστες 

παραμένουν ασύλληπτοι» 

               

Την 1η Νοεμβρίου του 2013, δυο άγνωστοι επιτέθηκαν στα γραφεία της Χρυσής 

Αυγής στο Νέο Ηράκλειο ανοίγοντας πυρ εναντίον τεσσάρων μελών του 

κόμματος που βρίσκονταν έξω εκείνη τη στιγμή, με αποτέλεσμα το θανάσιμο 

τραυματισμό του Μανώλη Καπελώνη και του Γιώργου Φουντούλη και τον 

σοβαρό τραυματισμό ενός από τους τέσσερεις. 

Ο τότε υπουργός Δημόσιας Τάξης Νίκος Δένδιας είχε δηλώσει: «Εκφράζω την 

οδύνη μου για τον θάνατο δύο νέων ανθρώπων. Ο νόμος θα επιβληθεί κατά 

πάντων. Δεν θα επιτραπεί να γίνει η χώρα πεδίο εκκαθάρισης λογαριασμών για 

οποιαδήποτε αιτία». 

Από την ημέρα της δήλωσης του Ν.Δένδια μέχρι σήμερα, ο δολοφόνος και οι 

ηθικοί αυτουργοί παραμένουν ατιμώρητοι ενώ έλαβαν μέρος στην Ελλάδα πάνω 

από 40 μαφιόζικες εκτελέσεις. 

Υπήρχαν μάλιστα και δηλώσεις από σκληρούς ποινικούς οι οποίο δήλωναν ότι 

γνώριζαν τους δολοφόνους των δυο παιδιών αλλά δεν κλήθηκαν ποτέ να 

καταθέσουν! 

Έκτοτε πέρασαν 11 ολόκληρα χρόνια και ουσιαστικά δεν πραγματοποιήθηκαν 

ποτέ σοβαρές έρευνες για την εύρεση των δολοφόνων και την τιμωρία τους. 

Σημειώνεται ότι πριν από λίγες ώρες, συγκεκριμένα τα ξημερώματα ανήμερα της 

θλιβερής επετείου, εξερράγη βόμβα σε διαμέρισμα στους Αμπελοκήπους με τις 

έρευνες να είναι σε εξέλιξη αλλά με τις αρχές να μην αποκλείουν ενδεχόμενο 

αυτή να προοριζόταν για την συγκέντρωση που γίνεται στο μνημείο κάθε χρόνο 

προς μνήμην των δυο αδικοχαμένων παιδιών.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

598

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/11/2024



Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιον λόγο σταμάτησαν οι έρευνες της Αντιτρομοκρατικής και δεν 

βρέθηκαν ποτέ οι ένοχοι ενώ υπήρχε πλήθος μαρτύρων αλλά και 

βιντεοληπτικό υλικό που θα μπορούσε να τους ταυτοποιήσει; 

2. Δεσμεύεται το Υπουργείο σας, ότι θα αναλάβει πρωτοβουλίες ώστε να ανοίξει 

ξανά η υπόθεση και να οδηγηθούν ηθικοί και φυσικοί αυτουργοί στην 

Δικαιοσύνη; 

3. Αληθεύει ότι εντός του διαμερίσματος στους Αμπελόκηπους βρέθηκε 

προκήρυξη που αναλάμβανε την ευθύνη για το επερχόμενο χτύπημα; 
 

 

 

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτης 
 
 
 

Μανούσος Γεώργιος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 

 




